



A hackerspace would be a chance to fill a cultural void in Luxembourg and its neighboring regions and to foster the image of the Greater-Region as a technologically advanced and innovative environment. In this light, **hackerspaces** abroad that have been funded by their respective host-cities - and other sponsors - have often turned out to be a fertile environment where young start-ups get their initial spark of inspiration and should therefore be considered as a prime target for investment. Technology leaders of today would have a chance to support tomorrow's technical creative elite and harness the potential and creativity that will flourish in such a space.

*Un « **hackerspace** » serait une chance de remplir un vide culturel au Luxembourg et ses régions voisines et d'embellir l'image de la Grande Région en tant qu'environnement avancé en matière de technologie. Dans ce même esprit, des « **hackerspaces** » à l'étranger, ayant été subventionnés par leur ville hôte et d'autres sponsors, sont souvent devenus des endroits où de jeunes start-up ont puisé leur première étincelle d'inspiration et ils doivent donc être considérés comme une cible primaire d'investissement. Les leaders de la technologie d'aujourd'hui auraient une chance de soutenir l'élite technique et créative de demain pour ainsi pouvoir profiter du potentiel et de la créativité qui en émergeraient.*